

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

6. - 7. Dezember 1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

Decembre.

collationis versus cum
benedictione moysi
Num. VI. 24

67. ejusdem Psalmi vers. 12. שמש וצדק יחד

videtur convenire cum
Non sol principium fructificans naturam, sentum salutem
sequente verbo

אלהים יחד וצדק יחד

videntur recipere

Ita et

אלהים יחד

Deut. VI. 4.

Bechai. v. debatur abluere significationem
mediatoris, in eo

ultima verba

videntur convenire cum

Quoniam gratia divina

illuminati, ductum spiritus sancti scriptis

in rectitudine et integritate ambulantes

atque hoc modo. Pacem adepti, nullo bono

amplius desistuntur, in Deo omnia

possidentes, desideria sua omnia

regimini misericordiae et sapientissimo

permittente.

17. 8. הוה קרבן משיח. Illa Lex in fundo

cordis nostri, non tantum nobis indicat quomodo

modo sit facienda voluntas divina, sed est

quoque vox Dei indicans, quid suscipere et facere

debemus, habet quoque virtutem inceptorum

perficiendi. Felix qui hanc vim Verbi divini

Directoris, obstaculorum Victoris, atque

Inceptoris, perfectoris, experitur, atque dicit
propheta: natus est mihi salvator in domo David, et
ab ea, atque ferventi amore desiderare necessarium auxilium

